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Abstract (en)
[origin: WO2015176818A2] A power relay (1) for a vehicle is disclosed, in particular for a utility vehicle. The power relay (1) comprises a housing
(2) formed by a connector base (3) and a housing can (4) set thereon, two connection bolts (10) being inserted into the connector base (3) for
contacting a load circuit. The power relay (1) further comprises a coil subassembly (20) arranged in the housing and comprising a solenoid coil
(30) and an armature (24). The armature (24) is coupled by a force-transmission member (23) to a contact bridge (22) and can shift in the housing,
under the effect of a magnetic field generated by the solenoid coil (30), in such a way that the contact bridge (22) can be reversibly moved between
a closing position, in which the contact bridge (22) bridges the connection bolts (10) in an electroconducting manner, and an opening position, in
which the contact bridge (22) is not in contact with the connection bolts (10). The housing can (4) is designed as an injection-moulded component
made of plastics.

Abstract (de)
Es wird ein Leistungsrelais (1) für ein Fahrzeug, insbesondere Nutzfahrzeug, angegeben. Das Leistungsrelais (1) umfasst ein Gehäuse (2),
das aus einem Anschlusssockel (3) und einem darauf aufgesetzten Gehäusetopf (4) gebildet ist, wobei in den Anschlusssockel (3) zwei
Anschlussbolzen (10) zur Kontaktierung mit einem Laststromkreis eingebracht sind. Das Leistungsrelais (1) umfasst weiterhin eine in dem Gehäuse
(2) angeordnete Spulenbaugruppe (20), die eine Magnetspule (30) und einen Magnetanker (24) umfasst. Der Magnetanker (24) ist hierbei über ein
Kraftübertragungsglied (23) mit einer Kontaktbrücke (22) gekoppelt und unter Wirkung eines mittels der Magnetspule (30) erzeugten Magnetfeldes
derart in dem Gehäuse (2) verschiebbar, dass die Kontaktbrücke (22) reversibel zwischen einer Schließstellung, in der die Kontaktbrücke (22)
die Anschlussbolzen (10) elektrisch leitend überbrückt, und einer Öffnungsstellung, in der die Kontaktbrücke (22) von den Anschlussbolzen (10)
dekontaktiert ist, bewegbar ist. Der Gehäusetopf (4) ist als Kunststoff-Spritzgießbauteil ausgebildet.
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